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Vragen van de leden Jan Vos, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over het aardbevingsbestendig maken van 
de chemiesector in Delfzijl (ingezonden 13 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichtgeving over de aanpak voor het aardbevingsbe-
stendig maken van de chemiesector in Delfzijl, die op zich laat wachten?1 

Vraag 2
Waarom is er in het rapport van de Rijkscoördinator Groningen geen 
sluitende aanpak opgenomen over de chemiesector in Delfszijl? 

Vraag 3
Wanneer kan deze aanpak wel worden verwacht? Zal daarbij de gehele 
chemiesector aardbevingsbestendig worden gemaakt? Waarom duurt dit 
onderzoek nu al 2,5 jaar? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat er snel duidelijkheid moet komen? Hoe kunt u dit 
bevorderen? 
Wanneer komt er duidelijkheid over de begrippen «mijnbouwschade» en 
«bevingsschade»? 

Vraag 5
Hoe kan de Rijkscoördinator Groningen hierin een bijdrage leveren? 

Vraag 6
Wanneer komen er aardbevingsbestendige normen waar de technische 
installaties en opslagtanks van bedrijven aan moeten voldoen?

1 Rtvnoord.nl, 11 november 2015
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